

澳洲基督教播道會靈福堂
Evangelical Free Church of Australia

2023/2024

總會代表候選人簡介

Biographies of FECCA Delegate Candidates



感謝天父！今年有 6 位願意被提名的總會代表候選人。來屆總會代表人數最多為 8 位。現將被提名的總會代表候選人簡歷附上，請大家參閱及代禱。

Praise the Lord that we have six FECCA delegate nominations. The maximum number of FECCA delegates will be eight in the coming year. The following are their brief biographies for your information and prayer.



陳蕭惠霞姊妹 Eva Chan

陳蕭惠霞姊妹，出生於香港，在 1994 年與家人移民澳洲。育有兩名兒子，已婚。被神呼召於 1999 年受洗成為神的兒女，並加入靈福堂。現在事奉崗位，包括迎新統籌，摩西團契職員，小組組長等。現職於一間私人機構會計。願意藉着這個事奉去見證主。

Eva Chan was born in Hong Kong who migrated to Sydney with her family in 1994. She has two sons, both are married. By the God's grace, she was baptised in 1999 and became a member of EFCA. Eva is now serving at Welcoming and Caring Ministry, Moses Fellowship and Cell Group Leader etc. She is employed as an assistant accountant at Agriwealth company. She would like to take this opportunity to serve God and be a witness of Him.



李朱露萍姊妹 Ruby Li

姊妹是第四代基督徒，大學時接受耶穌基督為個人救主。於 1991 年受洗，成為比華利山華人浸信會的會友。在該教會曾任兒童主日學教師、小組組長、團契職員等。2009 年開始參加靈福堂。現在事奉包括挪亞團契職員會、提摩太團契、任 5/6 年級兒童主日學教師已有 10 年。她與丈夫李開宏弟兄(Victor)，育有一女一子。女兒 Nicole 是大學生，參加英語堂。兒子 Aston 15 歲，參加 Switch。現職於一間國際資訊公司的 IT 顧問。

Ruby Li is married to Victor and blessed with two lovely children - Nicole and Aston. Nicole is a young university student who is currently attending English Service at East Lindfield Church, Aston is 15 years old, a Year 10 high school student and currently attending Switch. Ruby is a fourth generation Christian. She accepted Jesus Christ as her personal savior when she was in university. She was baptised in 1991 and became an active member of the Kingsgrove Beverly Hills Chinese Baptist Church. She had been given opportunities to serve our Lord in various roles, such as Sunday school teacher teaching children from Kindy to year 6, youth group leader for high school and university student fellowship, and she also served within the fellowship committee. Ruby is a full-time working mum; she is an IT consultant for an international IT firm.



李瑞儀姊妹 Regina Lee

李瑞儀姊妹於一九九七年移民悉尼，移民前，任職於香港房屋署，移民後，受聘於紐省房屋署(Housing NSW). 直到二零一二年退休。任內，亦完成悉尼大學「城市規劃」(Urban and Regional Planning) 碩士課程。於二零零六年參加靈福堂粵語崇拜，於二零零七年受浸。現任粵語事工委員會文書，播道總會的文書和摩西團契團長。於二零二零年完成澳洲華人教牧神學院聖工學士課程。現正修讀 Macquarie University 部分時間碩士課程 'Public and Social Policy' 有四位兒女，各已婚，分別居住於香港及悉尼。

Regina Lee and her family immigrated to Sydney in 1997. Before emigration, she was employed with the Hong Kong Housing Department. After immigration, she was employed with Housing NSW till retired in 2012. During her term of service, she completed the Master in 'Urban and Regional Planning' with the Sydney University. She joined EFCA in 2006 and was baptized in 2007. She is currently serving as the Secretary of the Cantonese Ministry Team, the Secretary of the Fellowship of the Evangelical Free church of Australia, and the chairperson of the Moses Fellowship. In 2020, she completed the Bachelor of Ministry with the Chinese Theological College of Australia. She is currently undertaking the part-time postgraduate studies of 'Public and Social Policy' with Macquarie University. Regina is married with 4 children, all married and currently residing in Sydney and Hong Kong.

潘徐雪梅姊妹 Veronica Poon



潘徐雪梅姊妹, 出生於香港。在 1989 年 3 月移民到悉尼居住, 並開始在播道會靈福堂參與主日崇拜。過去至現在曾參與的教會事奉包括兒童主日學、司事、團契委員等。移民後任職於一間電源供應公司至 2017 年。與 Peter 弟兄育有一子一女, 大女兒嘉文(Karman), 小兒子嘉楠 (Brandon)。子女已婚。

Veronica was born in Hong Kong and migrated to Sydney in March 1989. She joined EFCA the same year and as an EFCA member, Veronica has been serving EFCA in different roles such as Children Sunday School Ministry, Usher, Fellowship Committee etc. Veronica worked in a Sydney Electricity Distributor as an Administration Officer from 1989 to 2017. She married to Peter and they have two children, 1 girl (Karman) and 1 boy (Brandon). They both have married.



鄭衛姊妹 Vivien Zheng

鄭衛姊妹，出生於中國江蘇，2001 年隨家人移民至澳洲，同年受公司同事邀請去教會參加聚會，被主愛和福音深深吸引，於 2003 年正式受洗歸入主耶穌名下。2005 年因家庭地址搬遷而進入播道會靈福堂崇拜和服事。姊妹過去及現在參與的教會事奉包括帶小組查經、崇拜主席、領詩、襄禮、城鄉短宣，曾先後擔任小組組長、國語同工會主席、及執事會國語事工代表等。

Vivien 姊妹 2021.9-2023.8 為播道會靈福堂執事會國語事工代表，并協助参与差传事工。她大學畢業後一直從事與國際物流相關的工作，目前運營和管理自己的物流公司。Vivien 與 David 弟兄育有兩女，Jessica 24 歲及 Christine 20 歲。

Vivien was born in Jiangsu, China. She immigrated to Australia in 2001 with her husband David. In the same year, she was invited to a church by a company colleague and was deeply touched by the gospel in her first attendance. Vivien was baptised in 2003 and joined the EFCA in 2005 due to family re-location. She has been serving in different roles, including deacon, cell group leader, worship chair, song leader, usher and Chair of MMT etc.

Vivien has been the representative of the Mandarin Ministry in EFCA Deacon Board in the past year, as well as serving in the missionary ministry team. After graduation from university, she has been engaged in the international logistics industry, and currently runs and manages her own logistics business. Vivien and brother David have two beautiful daughters, Jessica is 24 years old and Christine is 20.



余彩霞姊妹 Wendy Yu

余彩霞姊妹出生於香港，丈夫黃德健，育有一子一女，長子已婚。1991 年移民澳洲，並在 Sydney TAFE 完成 Advance Diploma of Accounting. 1995 年受浸於西雪梨華人基督教會，並於 2004 年接受三福佈道訓練，在三福隊事奉了八年之久。2011 年加入靈福堂，並成為會友。余彩霞姊妹在過去與現在都參與教會不同的事奉，包括兒童主日學老師，團契小組組長，司事...等，今次參與這個事奉，希望能夠藉此有更多的學習。

Wendy Yu was born in Hong Kong. Her husband is Diddy Wong and she has one boy and one girl. The elder son has got married. In 1991, Wendy migrated to Australia and graduated in Sydney TAFE - Advance Diploma of Accounting. In 1995, Wendy committed to GOD and was baptised in WSCCC. It took Wendy some years to learn about GOD. From 2004, Wendy served in Evangelism Explosion ministry for 8 years. Wendy joined EFCA and became member in 2011 and then she has been serving in different roles including Usher, Cell group leader, Kids Sunday school teacher etc. Currently Wendy works in Petbarn Pty Ltd - Finance team.